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Grötviks Segelsällskap    Datum Protokoll nr
849201-4785 2024-12-04 12

Styrelsemöte

Tid 2024-12-04

Plats Klubbhuset

Närvarande Joakim Stare (ordf)
Mårten Lundqvist
Niclas Nilsson
Johanna Räisänen
Johan Sölve (sekr)
Magnus Winkelmark
Roger Larsson (adjungerad)

Frånvarande Jessica Gilljam
Torben Gustavsson
Mikael Larsson

Distribueras till Styrelsen och hamnvärd

§1 Mötets öppnande
Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Mötet godkände 
föreslagen dagordning.

§2 Föregående protokoll
Protokollet från föregående styrelsemöte 2024-11-06 godkändes och lades till 
handlingarna. 

§3 Kassarapport
1 592 tkr i kassan. 

§4 Hamnvärdens rapport
Roger redogjorde för aktuella frågor bland annat om mastbrygga, mastkran som 
redovisas i §5 samt andra aktuella ärenden.  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§5 Rep- o underhållsplan
Reparation av skada på brygga 10
Bryggan är reparerad. 

Reparation av mastkran och mastbrygga 
Mastbryggan har öppnats upp för inspektion och påbörjan av reparation. Beslutade att 
rådgöra med konstruktionskunnig på WSP till en kostnad om ca 30 tkr för att 
säkerställa att rätt saker görs. Utbytesdelar för mastkranen har anlänt och är klart för 
montering.

Hur går vi vidare med elanbuden?
Fortsätter efter förankring om grävning med kommunen. 

Inköp av fler flöten till bommar innerhamnen
Beslutade beställa fler platta flöten till innerhamnen. Antal bestäms efter inventering av 
bommar med behov av byte.

Avfallshantering
Beslutade köpa en förrådsstuga att använda som återvinningshus till en kostnad av 
25000 kr samt ca 8000 för transport och målning. 

§6 Muddringen
Info från möte med kommunen den 21 och 28/11
Avstämning med kommunen och konsult om den planerade muddringen som ska 
muddra upp till 2000 kbm och dumpas på samma plats i havet som tidigare.

§7 Arrendeavtalet med kommunen
Lägesrapport
Avtalsdiskussionerna fortsätter. Avtalet kommer att bli uppdelat på två olika 
avtalslängder för att verksamheten ska kunna drivas med mer långsiktighet. 

§8 Reflektioner från höstmötet
Bra möte med stort engagemang. Lite färre deltagare än det brukar vara. 

Utredning om avgifter - tillsätta arbetsgrupp
Tillsätts på nästa möte. Inriktningen är att sätta samman en grupp av en 
styrelserepresentant och medlemmar utanför styrelsen.
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§9 Flytt av hamnkontoret
Utsättning av placering enligt bygglov beställs av kommunen för utförande i januari/
februari. Därefter planeras flytt och samordnas med kommande grävarbeten. 

§10 Övrigt
Beslutade hålla ett extra styrelsemöte den 8 januari.
Trivselgruppen arrangerar julfika för alla medlemmar i klubbhuset 21/12 kl 10-12 och 
tjejkväll afterwork den 24/1. 

§11 Mötets avslutande
Ordföranden tackade för visat intresse och god mötesanda. Mötet förklarades avslutat. 

Vid protokollet Justeras

………………………………… ……………………………………
Johan Sölve Joakim Stare
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